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§ 20  

Svar på medborgarförslag gällande skolvägsmiljö 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att avskriva ärendet. 

 

Ärendet 
Medborgarförslag gällande skolvägsmiljö inkom till 

stadsdelsförvaltningen den 20 januari 2017.  

 

Förvaltningen har  fastställts att berörd sträcka ligger utanför 

stadsdelsförvaltningens parkmark. Berörd vägsträckning omfattas i 

SISAB:s ansvarsområde. Medborgarförslaget faller därför utanför 

stadsdelsförvaltningens ansvar. Ärendet har översänts till SISAB för 

vidare handläggning.  

 

Stadsdelsförvaltningen föreslår därmed att stadsdelsnämnden beslutar 

att avskriva ärendet om förändrad skolvägsmiljö med avseende till 

vägsträckans placering och ansvarsfördelning.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 mars 2017. 

Dnr 1.2.4-051/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Bengt Porseby (L) lade fram ett 

särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Att värna om våra minsta medborgare är av yttersta vikt och 

motionären sätter fingret på en väldigt viktig fråga. Barns trygghet har 

en självklar hög prioritet i trygghetsarbetet och vi ställer oss bakom 

andemeningen i motionärens skrivelse och hoppas på en bra, trygg 

och snabb lösning i ärendets fortsatta handläggning”. 

 


